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Protokollsanteckning 
 

 

Sverigedemokraterna ställer sig positiva till en fortsatt byggnation av förskolor i Borås med en jämn 

geografisk fördelning i kommunen. Dock beklagar vi oviljan att genomföra bredare analyser i och 

med förtätningar inom kommunen. 

Inför samrådsyttrande över detaljplanen för Sjömarken, del av Räveskalla 1:36, Badstrandsvägen den 

12:e november 2018 framförde Sverigedemokraterna ett behov av omtag kring trafiksituationen i 

området. Dels innebär en ny förskola en förhöjd belastning på befintlig trafikkapacitet i området. 

Bland annat genom att vårdnadshavare behöver hämta och lämna barn, samt att godstransport till 

förskolan innebär fler fordon och mer rörelse i korsningen Strandvägen-Göteborgsvägen.  

Fortsättningsvis belastas områdets trafikkapacitet ytterligare i och med AB Sandhultsbostäders 

färdigställande av flerbostadshus med tillhörande 114 lägenheter vid Göteborgsvägen.  

Det fanns därmed starka skäl till att se över trafikinfrastrukturen inom området innan denna 

belastades ytterligare. Tyvärr vann vårt förslag om ytterligare utredning av trafikkapaciteten inte 

gehör. Vi är därmed fullt övertygade om att detta kommer att aktualiseras i framtiden av boende i 

närområdet och vårdnadshavare till barn i förskolan.  

Avslutningsvis efterlyser vi breddade analyser om påverkan på områdens situation i och med 

förtätning eller nybyggnation i framtiden. 
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